

	Referat af Afdelingsbestyrelsesmøde i Glostrup Boligselskab afdeling 9. Tirsdag d. 19. 02. 2019 kl. 17.00, Diget 17, kælderen.	
	<p>Tilstede:</p> <p>Susanne Petersen, Per Froholdt, Kim R. Pedersen, Jesper Weidick, Poul Schmidt, Peter Madsen, Mette Frydenlund, Merete Møldrup, Mogens fra Kuben, Mads Andersen, Nicolaj fra JJW Arkitekter (ngj@jjw.dk), Pia Bernhardt, Dan Levin Hansen,</p> <p>Mads forlod mødet kl 20 mellem punkt 1 og 2.</p> <p>Fraværende:</p> <p>Bettina Vincent, Tine Liechti, Johnny Petersen, Jens Hoff,</p>	
0.	<p>Information om HP2015 ved Johnny/Mogens fra Kuben.</p> <p>Lydniveauet opfylder støjkravene om maksimalt 30 db.</p> <p>Der er indsat så meget isoleringsmateriale som det er muligt. Der kan være kulde fra væggen, men dette skyldes den måde bygningen er bygget på i sin tid. Dette er kuldebroer som har eksisteret hele tiden.</p> <p>Der skal være fokus på at folk ikke tildeles kælderrum, som ikke kan benyttes til formålet pga. ventiler, TV-skab eller lignende.</p> <p>Lejlighedsgennemgang i marts, interesserede:</p> <p>Susanne Petersen, Kim R. Pedersen, Jesper Weidick, Poul Schmidt, Peter Madsen, Mette Frydenlund, Merete Møldrup, Pia Bernhardt,</p> <p>Afliveringsforretning af etape 4, 6, og 6a d. 6/3.</p>	<p>Dan</p> <p>Nicolaj, Johnny, Mogens</p>
1.	<p>Meddelelser fra driftkontoret ved Dan Kenneth Levin Hansen.</p> <p>Det vedtages at teltet på parkeringspladsen nedtages og ikke beholdes stående til d. 23/8. For 9. Afstod fra at stemme 1.</p> <p>Der skal kigges nærmere på nyt alarmsystem til selskabslokalerne. Der fokuseres på mest praktisk, billig og fremtidssikret.</p> <p>Der opsættes P-forbudsskilte på Skellet og Hegnet når opdelingen mellem de to veje reetableres efter skurbyen er nedtaget.</p> <p>Vedrørende brandventilation: Det er skrevet ind i forholdsordren hos vagtselskabet at de skal tage sig af problemet.</p> <p>Fælleskælderlokalet på Diget 80 vil blive gjort klar til udlejning.</p>	<p>Vedtaget Dan</p> <p>Dan</p> <p>Dan</p>
2.	Godkendelse af sidste mødereferat.	Godkendt

3.	<p>Meddelelser fra formanden.</p> <p>Beslutningen om udleje af selskabslokale til kommunen fra sidste møde står fast. 9 for.</p> <p>Grønfondansøgning????</p> <p>CO2-kvotesalg efter energiforbedringer i afd. 9. Hvor ender pengene for dette salg?</p>	<p>Dan</p> <p>Johnny, Claus</p>
4.	OB.	
5.	Meddelelser fra udvalgene.	
5a.	<p>Bygninger og friarealer, vaskeri og teknik.</p> <p>Der kommer urafstemning mellem to hegnstyper med vejledende etableringspris.</p> <p>Der kommer et informationsmøde om kalkafrensningssystemet d. 25/3. Systemet har været en stor succes i højhuset.</p>	
5b.	<p>Budget og regnskab.</p> <p>Regnskabsmøde d. 9. maj kl 1730 og budgetmøde d. 22/8 kl 1730.</p>	
5c.	<p>Bladudvalg.</p> <p>Redaktionsmøde d. 20/2-2019</p>	
5d.	<p>Beboeraktivitet.</p> <p>Til arrangementet d. 23/8 er der fra afd.bestyrelset nedsat et udvalg bestående af Pia og Peter.</p>	
5e.	<p>IT – hjemmeside.</p> <p>Der vil blive indkaldt til møde.</p>	
5f.	Selskabslokaler.	
5g.	Klubber.	

6.	Glostrup net. Der kommer snarest hjemmeside op at køre som alle beboerne kan tilgå.	
7.	Eventuelt.	